
 
 

E-post 
klas.strom@telia.com 

Webbadress 
www.borasbandy.se 

    

 

  
Mötesprotokoll 

Datum   
2018-04-11   
 
 

Närvarande: Klas Ström, Christian Ewertzon, Kristian Tyrén och Lars Caarp 
 

Styrelsemöte Borås Bandy Klubb 2017-10-22 

1) Säsongens som gått, kort avstämning per lag. 
• Skridskoskolan; Har skötts av Anna Antonsson med stöd av sin make på ett 

mycket bra sätt. Skridskoskolan behöver ytterligare någon ledare till nästa 
säsong som tar om hand om förstagångsbesökare till skridskoskolan. 

• U9; Lyckad säsong. Cirka 20-25 barn per träningstillfälle. 
• U12; På det hela taget en bra säsong. 

På plussidan återfinns samarbetet med Skövde medan det på minussidan 
diskuterades bristen av möjlighet att träna på helplan (hel rink). 

• Rinkbandy; På det stora hela är allting bra. Fredagsträningarna saknas 
mycket i hela gruppen. Den nya träningstiden på onsdagar med start 21:40 
har gett blandad respons. 

2) Status isbana/Boda området. 
Klas föredrog kommunens planer för Boda som samlat idrottsområde. 
Upphandlingen för isyta ligger ute sen i mars och skall vara avslutad före sista 
april. 
Under gynnsamma förhållanden ser vi en byggstart i maj. 

3) Avslutning medlemmar. 
Gemensam avslutning för alla ungdomar avslogs. 
Däremot skall det i god tid inför nästa säsong genomföras en ledarträff där man 
beslutar om säsongens längd och tänkta uppehåll. 

4) Avslutning ledare. 
Se punkt 3. 

5) Årsmöte. 
• Arbetsfördelning 

Ledarna för respektive lag skall lämna verksamhetsberättelse för 2017/2018 
års verksamhet. 
Klas, Lasse och revisorn skall göra sina sammanställningar och 
redovisningar för föreningens ekonomiska förehavanden och status under 
2017/2018. 

• Datum 
Datum bestämdes till 31 maj klockan 18:00. Plats blir Fabriksvägen 6 i 
Rydboholm. 
Förslag om avslutning i Fuktspärrtekniks SPA-avdelning med enklare 
förtäring för styrelsen efter årsmötet föreslogs och förslaget föll i god jord. 

6) Föreningsfest efter årsmöte? 
Avslogs. 

7) Inköp platta/dator. 
Ordföranden beviljades inköpa dator för att brukas i föreningens intresse.  
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8) Föreningsoverall. 
Beslut om föreningsoverall flyttades fram till hösten. Se punkt 3. 

9) Kommande säsong. 
• Istider. 

Vi skall försöka närvara vid samtliga möten med kommunen gällande istider. 
Förslag lämnades att Lars C. skall vara ordinarie representant.  

• Ledare 
Inga aviserade avhopp i dagsläget från något lag. Föräldraledare är 
naturligtvis beroende av om deras egna barn har för avsikt att fortsätta nästa 
säsong. 

• Styrelse 
Lars C. deklarerade att han inte fortsätter i styrelsen efter årsmötet. 
För övriga styrelsemedlemmar med barn i föreningen gäller i stort sett 
samma som på ledarsidan, det är av vikt att barnen fortsätter spela bandy.  

10) Övriga frågor 
Vi måste bli bättre på att informera om SISU-listor när lagen, ledare och 
föräldrar har träffar och möten utanför ordinarie träningstillfällen. 

 
 
Nästa möte: Årsmöte 31/5 klockan 18:00, Fabriksvägen 6 i Rydboholm 
 
Vid protokollet 

  / Lars Caarp 


